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I-1/8-7/2011.ikt.sz. 
Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2011. október 25.-én 
megtartott Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 

 dr. Ágoston Sándor bizottság elnöke 
 Dékány József bizottság tagja 
 Kanó József bizottság tagja 
 Nyuzó Marietta bizottság tagja 
 Németi József bizottság tagja 
 Földi Zoltán bizottság kültagja 

 
Tanácskozási joggal részt vesz: 
 Pap Tibor polgármester 
 Balogh Csilla jegyző 
 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 
 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Gyuricza Máté műszaki ügyintéző 
 
Meghívottak: 
 Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgató 
 Diósné Ambrus Erzsébet ÁMK intézményegység-vezető 
  
Jegyzőkönyvvezető: Hermeczi Erika ügykezelő 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket, Pap Tibor polgármestert, Balogh Csilla jegyzőt, Szarka 
Andrea igazgatási irodavezetőt, Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetőt, Gyuricza 
Máté műszaki ügyintézőt, Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgatót, Diósné Ambrus 
Erzsébet ÁMK intézményegység-vezetőt, köszönti továbbá az Oktatási- Közművelődési- 
Sport és Ügyrendi Bizottság megjelent tagjait.  
Az elnök megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság minden tagja megjelent 
az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 6 fő.  
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

1. A 2012. évre vonatkozó belső ellenőrzési terv véleményezése.  
Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető  

2. Dévaványa Város Bűnmegelőzési Koncepciójának felülvizsgálata. 
Előadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezető  

3. Javaslattétel a „Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím 2012. évi kitüntetettjére.  
Előadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

4. Bejelentések. 
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Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata?  
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el.  
Javasolja, hogy a zárt ülés napirendje a javaslattétel „Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím 
2012. évi kitüntetettjére napirend a bejelentéseket követően kerüljön megtárgyalásra. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 
124/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága a 2011. október 25.-én tartandó ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 
1. A 2012. évre vonatkozó belső ellenőrzési terv véleményezése.  

Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető  

2. Dévaványa Város Bűnmegelőzési Koncepciójának felülvizsgálata. 
Előadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezető  
 

3. Bejelentések. 
 

4. Javaslattétel a „Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím 2012. évi kitüntetettjére.  
Előadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

 
 
1. napirend: A 2012. évre vonatkozó belső ellenőrzési terv véleményezése. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér az 
első napirendi pont megtárgyalására, amely a 2012. évre vonatkozó belső ellenőrzési terv 
véleményezése. Megkéri Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 92. § (6) bekezdése előírja, hogy az 
önkormányzatra vonatkozó éves belső ellenőrzési tervet a képviselő-testületnek jóvá kell 
hagynia. Az ellenőrzési tervet elkészítették. A Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás felé az 
igényeket le kell adni, és a rendelkezésre álló idő alapján osztják el mely ellenőrzéseket tudja 
megvalósítani a Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás Belső Ellenőrzési Munkacsoportja.  
Javasolják, hogy az ellenőrzés terjedjen ki a normatív elszámolást megalapozó analitikus 
nyilvántartások ellenőrzésére az állami hozzájárulások elszámolása során. Javasolják továbbá 
két közbeszerzési eljárás lefolytatásának ellenőrzését az „Önkormányzati tulajdonú 
belterületi, valamint önkormányzati külterületi közutak fejlesztése” megnevezésű DAOP 
beruházás és „Dévaványa szennyvízberuházásának megvalósítása 8-10 öblözet” megnevezésű 
KEOP beruházás esetében. 
Ezt a két témakört három ellenőrzési tárgyra vonatkozóan javasolják beépítésre a Szeghalom 
Kistérség Többcélú Társulás ellenőrzési munkatervébe.  
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dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni a gazdálkodási irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait 
van-e valakinek kérdése, hozzászólása a 2012. évre vonatkozó belső ellenőrzési tervvel 
kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a 2012. évre 
vonatkozó belső ellenőrzési tervet az előterjesztésben ismertetettek szerint hagyja jóvá.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 
125/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 92. § (6) bekezdése 
alapján a 2012. évre vonatkozó belső ellenőrzési tervet az alábbiak szerint hagyja 
jóvá. 

Az ellenőrzés 
tárgya, célja 

vizsgált 
szervezet 

Kockázati tényezők Ellenőrizendő 
időszak 

Ellenőrzés 
ütemezése 

ÁMK normatív 
elszámolását 
megalapozó 
statisztikai 
adatok 
ellenőrzése 

Jogosulatlan támogatások miatti 
visszafizetési és kamatfizetési 
kötelezettség. Jogszabályi 
megfelelés  
Jogosulatlan támogatások 
igénybevételére. 

2011. év 2012. január  

Közbeszerzési 
eljárások 

„Önkormányzati tulajdonú 
belterületi, valamint 
önkormányzati  külterületi közutak 
fejlesztése” megnevezésű DAOP-
3.1.1/B-08-2008-0059, 
projektszámú beruházás. 
Az értékhatár megállapítása 
különös tekintettel az 
egybeszámítás szabálya, 
közbeszerzési eljárás típusainak 
helyes megválasztása, az ajánlati 
felhívás  közzététele jogszabályban 
meghatározottak szerint. Pénzügyi 
kockázat a beruházás lebonyolítása 
során felmerült többletkiadások a 
pályázathoz szükséges önerő 
mértékének biztosítása.         

2011. év 2012. június 

Közbeszerzési 
eljárások 

„Dévaványa 
szennyvízberuházásának 
megvalósítása 8-10 öblözet” 
megnevezésű KEOP-1.2.0/2F/09-
2010-0006 projektszámú 
beruházás. 
 

2011. év 2012. 
szeptember 
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A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a belső ellenőrzési tervet 
továbbítsa Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás Belső Ellenőrzési 
Munkacsoportja részére. 

 
 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető távozik az ülésről. 
 
 
2. napirend: Dévaványa Város Bűnmegelőzési Koncepciójának felülvizsgálata. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
második napirendi pont megtárgyalására, amely Dévaványa Város Bűnmegelőzési 
Koncepciójának felülvizsgálata. 
Megkéri Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: A Képviselő-testület 2005. január 27-én megtartott 
ülésén a 11/2005.(I.27.) Kt. határozatában fogadta el Dévaványa Város Önkormányzat 
Bűnmegelőzési Koncepcióját. Dévaványa Város Önkormányzat Bűnmegelőzési 
Koncepciójának felülvizsgálatára a Képviselő-testület munkaterve alapján a novemberi ülésen 
kerül sor. A helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény kimondja, hogy a 
települési önkormányzat feladata a helyi közszolgáltatások körében a közbiztonság helyi 
feladatairól történő gondoskodás. E feladat kötelezettséget ró a települési önkormányzatokra.  
A Rendőrségről szóló 1994. évi XXXIV. törvény III. fejezete a rendőrség együttműködését 
határozza meg, hangsúlyozza a közbiztonsággal összefüggő feladatok közös ellátásának 
fontosságát. 
A koncepcióban a bűnügyek megoszlását, a bűncselekmények számát bemutatta, amely a 
rendőrség által készült beszámoló alapján készült.  
Látható, hogy 2006-hoz képest 2007-től ismételten növekedtek a bűncselekmények számai, 
ezen belül is különösen a lopások száma. Ez sajnos szociális és gazdasági helyzetből is 
adódik, és erre lehet számítani a jövőben is, hiszen egyre alacsonyabbak a jövedelmek, illetve 
a jövedelemmel nem rendelkezők is többen vannak Dévaványán és a környező településeken.  
Elmondja, hogy Polgárőrség működik Dévaványán. A koncepcióban a Dévaványai 
Polgárőrség Közhasznú Szervezet részére az önkormányzat által biztosított támogatás 
ismertetésénél elírás történt, 2010. évben 400.000,- Ft. támogatást kapott, tévesen került a 
4.000.000,- Ft. feltüntetésre, ezért elnézést kér. Kiemeli, hogy a Polgárőrség taglétszáma 
állandósult, 30 fő a jelenlegi létszámuk.  
 

Az értékhatár megállapítása 
különös tekintettel az 
egybeszámítás szabálya, 
közbeszerzési eljárás típusainak 
helyes megválasztása, az ajánlati 
felhívás közzététele jogszabályban 
meghatározottak szerint. Pénzügyi 
kockázat a beruházás lebonyolítása 
során felmerült többletkiadások  a  
pályázathoz  szükséges önerő 
mértékének biztosítása.         
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A feladatok között igyekezett minden olyan feladatot belefoglalni, amelyeket szükségesnek 
tartott. Pontokba szedte a főbb feladatokat. A gyermek és fiatalkori bűnözés megelőzése és 
csökkentése, a település biztonságának növelése, családon belüli erőszak megelőzése, 
áldozattá válás megelőzése, finanszírozás, média. 
Elmondja, hogy fontosnak tartaná az iskolában a „DADA” program folytatását, nemcsak az 
általános iskolában, hanem a középiskolában is tartottak előadásokat a tanulóknak. Jelzések 
érkeztek a program folytatásának szükségességéről az iskolák részéről. Igyekezett olyan 
feladatokat meghatározni, amelyekkel az önkormányzat az anyagi lehetőségeihez mérten tud 
fedezetet nyújtani.  
Ennyiben kívánta az igazgatási irodavezető tájékoztatni a bizottság tagjait. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni az igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást.  
Megadja a szót Pap Tibor polgármester részére. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy az egy iskola egy rendőr program jelenleg is 
működik Dévaványán. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Az iskola rendőre program működik a településen, 
de úgy tapasztalta, hogy az oktatási intézmények szívesen vennék, ha a rendőrség előadást is 
tartana a tanulóknak például osztályfőnöki óra keretében. Korábban Polyák Mihály 
őrsparancsnok tartott előadásokat a tanulóknak az iskolában. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy Szlovák Zsolt őrsparancsnok elé lehet jelezni ezt 
az igényét az iskoláknak. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Említést tesz arról, hogy a rendőrség beszámolója 
napirend tárgyalása során kérte az őrsparancsnoktól a tanulók igazolatlan mulasztásai miatt a 
segítséget abban, hogy tanítási időben az utcán, parkban tartózkodó tanulókat 
figyelmeztessék. Ez sajnos ismét kezd aktuálissá válni, ebben is nagyobb odafigyelés 
szükséges. Ezzel a rendőrség a pedagógusok munkáját segíteni tudja. Tapasztalható, hogy a 
tanulók sokszor nem egész nap, hanem 1-1 tanóráról hiányoznak.  
 
Pap Tibor – polgármester: Szól arról, hogy az önkormányzati törvénytervezetben a 
közrendvédelemmel foglalkozó szervezet létrehozása is szerepel, amelynek a feladata lehet a 
tanulók figyelmeztetése is.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: A 
bűnmegelőzési koncepcióval kapcsolatban elmondja, hogy a Polgárőrség jelentős 
taglétszámmal működik a településen, melyet jónak tart. A rendőrség évente beszámol a 
Képviselő-testületnek, javasolja, hogy a Polgárőrség is készítsen időnként beszámolót. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy a civil szervezet által készített beszámoló 
napirend keretében a Dévaványai Polgárőrség Közhasznú Szervezet is készít beszámolót.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Említést 
tesz arról, hogy a nevelőotthonos gyermekek fegyelme tekintetében vannak problémák, sajnos 
az elmúlt időszakban a dévaványai intézményből tűntek el tanulók, akiket kerestetni kellett.  
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Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató: Elmondja, hogy az oktatási intézményben is 
merülnek fel gondok, előfordul, hogy 6 hétig nevelőszülőkhöz kerülnek a gyerekek, amelynek 
következtében az iskolában a hiányzási statisztika romlik, mert sokszor vannak igazoltan 
távol ezek a gyermekek.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait van-e valakinek kérdése, hozzászólása Dévaványa Város 
Bűnmegelőzési Koncepciójával kapcsolatban? 
Megadja a szót Földi Zoltán bizottsági kültag részére. 
 
Földi Zoltán - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság kültagja: Elmondja, 
hogy a rendőrségi beszámoló tárgyalásakor Szlovák Zsolt őrsparancsnoktól kért az iskola 
részére promóciós anyagokat, oktatási segédanyagokat, melyeket nem kaptak meg azóta sem. 
Jelezte, hogy a központi iskola előtti forgalom miatt kérte gyermekekre figyelmeztető közúti 
jelzőtábla kihelyezését, mely szintén nem történt meg.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Szlovák 
Zsolt őrsparancsnok úrnak jelezni fogják az elhangzott kéréseket. 
Megkérdezi a bizottság tagjait van-e valakinek kérdése, hozzászólása Dévaványa Város 
Bűnmegelőzési Koncepciójával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy Dévaványa 
Város Bűnmegelőzési Koncepcióját fogadja el. 
Kéri, aki Dévaványa Város Bűnmegelőzési Koncepcióját elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 
126/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy Dévaványa Város Bűnmegelőzési Koncepcióját 2011-2016. időszakra 
vonatkozóan fogadja el.  
 

 (Dévaványa Város Bűnmegelőzési Koncepciója 2011-2016. időszakra vonatkozóan a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
3. napirend: Bejelentések. 
 
Az önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 6/2011.(II.25.) 
önkormányzati rendelet módosítása. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
bejelentések megtárgyalására. 
Javasolja, hogy elsőként az önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 6/2011.(II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet tervezet kerüljön 
megtárgyalásra. Megkéri Balogh Csilla jegyzőt az ismertetésre. 
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Balogh Csilla – jegyző: A jogszabályszerkesztésről szóló 61/2009.(XII.14.) IRM rendelet 16. 
§ (2) bekezdésében foglaltak alapján önkormányzati rendelet nem ismételheti meg a központi 
jogszabály szövegét. Az önkormányzat 6/2011.(II.25.) önkormányzati rendelete az 
önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatáról 6. § (1) és 7. § (1) bekezdései 
megismétlik az önkormányzati törvény 9. § (1) és (3) bekezdését, ezért kéri a két említett 
bekezdés hatályon kívül helyezését.  
6. § (1) „Az önkormányzati feladat- és hatáskörök a képviselő-testületet illetik meg.” 
7. § (1) „A Képviselő-testület egyes hatásköreit a Polgármesterre, a bizottságaira, a helyi 
kisebbségi önkormányzat testületére a törvényben meghatározottak szerint társulására 
ruházhatja.” 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni a jegyzőnőnek a tájékoztatást. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása az önkormányzat és 
szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 6/2011.(II.25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet tervezettel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdése, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy az 
önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 6/2011.(II.25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa 
meg. Kéri, aki a rendelet megalkotását javasolja a Képviselő-testületnek, az kézfelnyújtással 
jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 
127/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy az önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
6/2011.(II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet a mellékelt 
tervezet szerint alkossa meg. 

 
(Az önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 6/2011.(II.25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet tervezete a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.) 
 
 
A helyi értékek védelméről szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következő bejelentés megtárgyalására, amely a helyi értékek védelméről szóló önkormányzati 
rendelet felülvizsgálata. 
Megkéri Gyuricza Máté műszaki ügyintézőt az ismertetésre. 
 
Gyuricza Máté – műszaki ügyintéző: Ismerteti, hogy a Képviselő-testület a helyi értékek 
védelméről szóló beszámolót ez év februárban megtárgyalta, és elfogadta. A rendelet tartalmi 
hiányosságot tartalmaz, mert a védettséggel ellátott értékek nem rendelkeznek kezelési 
tervvel. Ezen akkor tudnak változtatni, amennyiben a rendezési terv felülvizsgálatra kerül.  



 8 

Ez eddig nem történt meg. A Vidékfejlesztési Minisztérium az országos természetvédelmi 
hatósági nyilvántartás készítése kapcsán 5 db. helyi védelem alatt álló természeti értékkel 
kapcsolatban megkereséssel élt a Polgármesteri Hivatal jegyzője felé. 
A megkeresés kiterjed a rendeletnek a jogszabályszerkesztésről szóló 61/2009.(XII.14.) IRM 
rendelet 54.§ (1) bekezdése szerint előírt tartalmi megfeleltetésének hiányosságaira, továbbá a 
természet védelméről szóló 1996.évi LIII. törvény 36.§ (1) bekezdésének rendelkezéseire is, 
amely szerint a természetvédelmi kezelési módokat, korlátozásokat és tilalmakat, továbbá az 
egyéb kötelezettségeket (természetvédelmi kezelési terv) helyi jelentőségű védett természeti 
értékre (területre) vonatkozóan, települési önkormányzati rendeletben kell megállapítani. 
A védelembe helyezett értékekről rendelkezik Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-
testülete a helyi értékek védelméről szóló 2/2004.(II.2.) önkormányzati rendelet. A rendelet 
tartalmi hiányossága, hogy a védettséggel ellátott értékek nem rendelkeznek kezelési tervvel. 
A hivatkozott rendelet a Helyi építési szabályzatról szóló 1/2004.(II.2) önkormányzati 
rendelettel tartalmi összefüggésben került elfogadásra. A rendezési tervekkel kapcsolatos 
dokumentációk elkészítésekor nem kerültek kidolgozásra azok az értékvizsgálati 
munkarészek, amelyeknek tartalmaznia kellett volna a természetvédelmi kezelési terveket is. 
Ezért javasolja, hogy a helyi értékek védelméről szóló 2/2004.(II.) önkormányzati rendelet 
kerüljön hatályon kívül helyezésre, amíg a helyi építési szabályzatban nem történik változás. 
Miután a település rendezési tervének felülvizsgálata a közeljövőben nem várható, továbbá a 
fenti értékvizsgálati munkarészek elkészítésére sem fog sorra kerülni, indokolt volna a 
rendelet hatályon kívül helyezése. 
Azt követően az építészeti és természeti értéket kétfelé tudják választani és a szabályozás a 
jogszabályoknak megfelelően megtörténhetne. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni a műszaki ügyintézőnek a tájékoztatást. 
Megadja a szót Nyuzó Marietta bizottsági tag részére. 
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Elmondja, 
hogy a februári testületi ülésen tartott tájékoztatóban elhangzott milyen mértékű kiadást 
jelentene a helyi értékek védelme. 
 
Balogh Csilla – jegyző: A februári testületi ülésen Feke László irodavezető bemutatta milyen 
költséget jelentene az értékvizsgálati munkarészek elkészítése. Az azóta eltelt időszak alatt 
anyagi fedezetet hiánya miatt az értékvizsgálati munkarészek nem kerültek megvalósításra, az 
árintett ingatlanok (1150 db.) ingatlan-nyilvántartási bejegyzése nem valósult meg. 
A költségek az alábbiak szerint alakulnának: 

1. Értékvizsgálati munkarész készítése 1. 250. 000,- Ft 
(digitális alaptérkép ára nélkül) 

2. Ingatlan-nyilvántartási bejegyzés 7. 590. 000,- Ft  
(kb. 1150 db ingatlan x 6. 600,- Ft/ingatlan) 

3. Helyi érték táblával történő megjelölése 500. 000,- Ft 
Összesen: 9. 340. 000,- Ft   

 
Az önkormányzatnak továbbra sincs forrása a megvalósításra.  
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, gondot jelent, hogy a települési rendezési terv 
módosítására pályázati forrás  megszerzésére nincs lehetőség, erre nincs pályázati támogatás. 
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dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a helyi értékek védelméről szóló 
önkormányzati rendelet felülvizsgálatával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek a helyi értékek 
védelméről szóló önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezését. 
Kéri, aki a rendelet hatályon kívül helyezését javasolja a Képviselő-testületnek, az 
kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 
128/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy a helyi értékek védelméről szóló 2/2004.(II.) önkormányzati rendelet 
hatályon kívül helyezéséről szóló rendeletet alkossa meg. 

 
(a helyi értékek védelméről szóló 2/2004.(II.) önkormányzati rendelet hatályon kívül 
helyezéséről szóló rendelet tervezete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Karácsonyi díszkivilágítás 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztés megtárgyalására, amely a karácsonyi díszkivilágítás – a meglévő 
motívumok felszerelésére és a motívumok átalakítására – költségének biztosítása tárgyában 
készült. 
Megadja a szót Pap Tibor polgármester részére 
 
Pap Tibor - polgármester: Ismerteti, hogy a 2011-es év díszkivilágítása - a meglévő 
motívumok felszerelésére, átalakítása az új rendszerre – az előzetes költségbecslések alapján 
130.000,- Ft-ba kerülne. A gazdálkodási irodavezető az előterjesztésben leírta, hogy a 2011. 
évi költségvetésben csak a motívumok leszerelésének költsége került beállításra. A 2012. évi 
költségvetés tervezésekor a karácsonyi díszkivilágítás motívumainak le- és felszerelését kell 
tervezni. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni Polgármester Úrnak a tájékoztatást.  
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a város karácsonyi díszkivilágításával 
kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdése, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a 2011. évi 
karácsonyi ünnepek közeledtével a város karácsonyfájának és környékének díszkivilágítására 
– a meglévő motívumok felszerelésére és a motívumok átalakítására – 130.000,- Ft-ot 
biztosítson a 2011. évi költségvetés általános tartaléka terhére. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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H a t á r o z a t 
129/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a 2011. évi karácsonyi ünnepek közeledtével a város 
karácsonyfájának és környékének díszkivilágítására – a meglévő motívumok 
felszerelésére és a motívumok átalakítására – 130.000,- Ft-ot biztosítson a 
2011. évi költségvetés általános tartaléka terhére. 

A képviselő-testület döntsön úgy, hogy a díszvilágítás leszerelésével és az 
elfogyasztott energiadíjjal kapcsolatos költségeket a 2012. évi 
költségvetésében biztosítja. 
 

 
Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegység óvodai 
telephelyeinek nyitvatartási idejének meghatározása 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztés megtárgyalására, amely az ÁMK Óvoda és Bölcsőde 
Intézményegység óvodai telephelyeinek nyitvatartási idejének meghatározása tárgyában 
készült. 
Megkéri Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Ismerteti, hogy az Általános Művelődési Központ 
Óvoda és Bölcsőde Intézményegység dolgozói azzal a kéréssel fordultak a Képviselő-
testülethez, hogy az óvodai telephelyek nyitvatartási idejét a jelenlegi 6 órai nyitás helyett 630-
ra és a 1730-as zárás helyett 17 órára módosítani szíveskedjenek, így a 1130-as napi nyitva 
tartás 1030

Leírta, hogy az óvodában a pedagógusok létszámát mely szempontok szerint kell 
meghatározni: A pedagógusok, gyógypedagógusok létszámát az óvodai csoportok, a kötelező 
órák száma, a kötelező óraszámba beszámítható tevékenység, az óvoda nyitvatartási ideje 
alapján kell meghatározni oly módon, hogy a teljes nyitva tartás ideje alatt minden csoportban 
a gyermekekkel óvodapedagógus foglalkozzon, óvodapedagógusonként napi egy-egy, 
csoportonként összesen napi két óra átfedési idővel;”, illetve az óvodapedagógus heti 
óraszámát 32 óra, valamint a dajka vagy helyette gondozónő és takarító együtt létszámát, 
mely csoportonként 1 fő. 

-ra módosulna. Az előterjesztésben leírta a közoktatásról szóló törvény által 
előírtakat. A közoktatási intézményt fenntartó helyi önkormányzat határozza meg az óvoda 
nyitva tartásának rendjét. „Az óvodai foglalkozásokat oly módon kell megszervezni, hogy az 
óvoda a szülők igényei szerint eleget tudjon tenni az óvodai neveléssel, a gyermek 
napközbeni ellátásával összefüggő feladatainak. Az e törvényben meghatározott óvodai 
feladatok ellátásához igénybe vehető heti időkeret ötven óra, melyet indokolt esetben meg kell 
növelni a gyermek napközbeni ellátásával összefüggő feladatokhoz szükséges idővel.” 

Tájékoztatás kért, hogy jelenleg az intézményegység telephelyein mennyi a csoportok száma 
és meddig vannak nyitva, valamint a pedagógusok hogyan látják el a feladatot. 
Tájékoztatást kért 115 munkaadótól az alkalmazottak munkarendjéről, munkaidő 
beosztásukról, e megkeresésemre 22 munkaadó válaszolt, melyből megállapítható, hogy a 
tervezett új nyitva tartás többségében igazodik a munkakezdéshez illetve a munkaidő 
végéhez. Az ÁFÉSZ dolgozói semmiképp nem tudnak igazodni az óvodai nyitva tartáshoz 
reggel 6-tól este 18.30-ig tartanak nyitva az üzletek, de később mennek haza a munkából. 
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Az óvodás gyermekek szüleinek körében a tervezett módosítás hatását felmérték. A 
megkérdezett 224 szülőből 219 fő egyetért a tervezett új nyitvatartási idővel, 138 fő a 
munkakezdési idejével összeegyeztethetőnek tartotta, 4 fő szülő nyilatkozata alapján nem 
lenne összeegyeztethető a munkakezdési idejével. A településről eljáró szülők adatai nem 
ismertek, de ők nagyon korán indulnak el.  
Megállapítható, hogy az óvodapedagógusok a fenti beosztással jogszabálynak megfelelően a 
heti 32 órában a gyermekkel foglalkoznak, a csoportonkénti napi két óra átfedési idő az I. 
csoportokban adott, valamint a Kossuth L. utcai II. csoportban több. Amennyiben az óvoda 30 
perccel korábban fog bezárni, a délutánra beosztott óvodapedagógusok a kötelező 
óraszámaikat nem tudják teljesíteni. Természetesen lehet több óra átfedés is, de nem kötelező, 
illetve a fenntartó részére ez plusz költséget jelent. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni az igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást.  
Megadja a szót Diósné Ambrus Erzsébet ÁMK Óvoda, Bölcsőde Intézményegység-vezetője 
részére. 
 
Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető: Elmondja, amikor 
megfogalmazódott az igény az óvodák nyitva tartási idejének felülvizsgálatára, azért 
fogalmazódott meg, mert reggel 6.00-6.30-ig, valamint délután 17.00–17.30 között már 
nincsenek az óvodában gyerekek. A dajkai munkaerő munkaidején szerettek volna 
csökkenteni, illetve a munkaidő átszervezését szerették volna megoldani. Délelőtt 9 órakor 
tízóraiznak a gyerekek, akkor van a munkának a zöme, akkor 9 órára tudna járni a délutános 
dajka.  
 
Kanó József - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Elmondja, hogy 
valóban az tapasztalható, hogy kevés gyermek van már délután az óvodában. Véleménye a 
bizottsági tagnak, hogy ez egy szolgáltatás, melynek költsége is van, és az önkormányzat ezt a 
költséget finanszírozza. Véleménye szerint a jelenlegi nyitvatartási időt vállalják fel továbbra 
is, ezt a szolgáltatást tovább kell vinni. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati 
Vagyonkezelő Bizottság is azt javasolta, továbbra is a jelenlegi nyitva tartási idővel működjön 
az óvoda, amíg változások nem történnek. Amennyiben néhány gyermek is marad az 
óvodában, arra is vigyázni kell. Elmondja, hogy a Tiszántúli Református Egyházmegye is 
mutat érdeklődést óvoda fenntartására a településen. Amennyiben a pedagógiai szakszolgálat 
állami fenntartásba kerül, és felszabadul az épület, nem kizárt, hogy felvállalnák az óvoda 
indítását. A köznevelési törvény tervezetben szó van családi napköziről, a gyomaendrődi 
vállalkozó által működtetett óvoda irányából jelzés is érkezett.  
Úgy véli a Polgármester, hogy nem szerencsés az időpont a változások előtt az óvoda nyitva 
tartásának módosítása, a szülőket nem érdemes ezzel terhelni. 
 
Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető: Elmondja, hogy az ABC eladók 
munkaidejéhez nem lehet alkalmazkodniuk, nem tudják az igényt kezelni. A munkaszervezés 
szempontjából kérték a nyitva tartási idő módosítását.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e valakinek további kérdése, hozzászólása az ÁMK Óvoda és Bölcsőde 
Intézményegység óvodai telephelyeinek nyitvatartási idejének módosításával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy az Általános 
Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegység nyitva tartási ideje ne kerüljön 
módosításra. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 1 
tartózkodással, ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 
130/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy az Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde 
Intézményegység nyitva tartásának rendjét ne módosítsa. 

 
Karácsonyi adventi koszorú készítéséhez támogatás iránti kérelem 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztés megtárgyalására, amely karácsonyi adventi koszorú készítéséhez 
támogatás iránt benyújtott kérelem. Elmondja, hogy az Általános Művelődési Központ Óvoda 
és Bölcsőde Intézményegység óvodapedagógusai szeretnének hozzájárulni a város karácsonyi 
hangulatához, dekorációjához egy nagyméretű adventi koszorú elkészítésével, melyet a város 
főterén gondoltak elhelyezni. A koszorú alapját fából gondolták, hogy több évre alkalmas 
legyen funkcióját betölteni, melyet a karbantartó brigád készítene el. A nagyméretű 
gyertyákra és járulékos költségekre (masni, drót, faanyag) anyagi segítséget kérnek. A 
gyertyák költsége kb. 10-15.000Ft/4 gyertya.  
 
Pap Tibor – polgármester: A Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság 
ülésén elmondta, és a bizottság egyetértett azzal, hogy az adventi koszorú elkészítésének 
költsége nem jelentős, adományozásból meg tudják valósítani, ne az önkormányzat 
költségvetését terheljék. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy az Általános 
Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegység óvodapedagógusai 
kezdeményezésére a város részére egy nagyméretű adventi koszorú elkészítéséhez a 
Polgármesteri Hivatal karbantartó részlege nyújtson segítséget. Az elkészítéshez szükséges 
költségek fedezete adományok, szponzorok segítségével valósuljon meg. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 
131/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy az Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde 
Intézményegység óvodapedagógusai kezdeményezésére a város részére egy 
nagyméretű adventi koszorú elkészítéséhez a Polgármesteri Hivatal 
karbantartó részlege nyújtson segítséget. 
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Az adventi koszorú elkészítéséhez szükséges költségek fedezete 
adománygyűjtéssel, szponzorok segítségével valósuljon meg. 
 
A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a testület döntéséről az 
Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegység-
vezetőjét értesítse.  

 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e valakinek bejelentése a zárt ülés megtárgyalása előtt? 
Megadja a szót Pap Tibor polgármester részére. 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy Gyomaendrőd Város 
Polgármestere megküldte a Gyomaendrőd Város Képviselő-testülete 2011. október 21-ei 
rendkívüli ülésének jegyzőkönyvéből készült képviselő-testületi határozatát, amely a 
következő: 

„Gyomaendrőd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dévaványa város 
tekintetében nem mond le a nőgyógyászati szakellátás vonatkozásában a területi ellátási 
kötelezettségéről, azt változatlanul fenntartja, és heti egy alkalommal kihelyezett 
telephelyen kívánja azt biztosítani.” 

Elmondja, hogy az Országos Tisztifőorvosi Hivatalnak kell dönteni a nőgyógyászati 
szakellátás területi ellátásáról, mivel Dévaványa Város Önkormányzata és Gyomaendrőd 
Város Önkormányzata ellentétes döntést hozott. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni a tájékoztatást Polgármester Úrnak. 
Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése a zárt ülés megtárgyalása előtt? 
 
Kanó József - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Elmondja, hogy a 
női futball csapat hétvégenként igénybe veszi a hivatal gépjárművét, elég gyakori 
rendszerességgel. Ennek költsége is jelentős. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy a Sportegyesület elnöke felé felvetették, hogy 
készüljön kimutatás a költségekről. A hivatal gépjárműve más sportolókat is szállít, illetve a 
művészeti iskola növendékeit is szállítja fellépésre. A női labdarugó csapat esetében a gondot 
az jelenti, hogy nem helyi egyesület, a tagok egy része más településen van, akikért érte kell 
menni. Az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság hozhat állásfoglalást a 
hivatal gépjárművének használatáról.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Szól 
arról, hogy a Sportegyesület részére az önkormányzat jelentős összegű támogatást nyújt, a 
gépjárműhasználat további támogatást jelent.  
 
Pap Tibor – polgármester: Megjegyzi, hogy a sporttelep fenntartása is az önkormányzat 
költségvetését terheli. Jelezhetik a Sportegyesület részére, hogy nem tudja az önkormányzat 
tovább felvállalni a női futball csapat mérkőzésekre történő szállítását. Elmondja, hogy ez a 
felvetés azért merült fel, mert mások is szerették volna a hivatal gépjárművét igénybe venni 
személyszállításra. A szállításnál ugyanakkor egyéb költségeket is vizsgálni kell. 
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dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése a zárt ülés megtárgyalása előtt? 
Megadja a szót Pap Tibor polgármester részére. 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztat arról, hogy megkeresés érkezett Somogyi-Tóth Dániel 
részéről karácsonyi ünnepi hangverseny megtartására. A megkeresést az ÁMK Művelődési 
Ház és Alapfokú Művészetoktatási Intézményegysége részére megküldte. A koncert költsége 
nem ismert, amennyiben a zenekar ingyen vállalja a fellépést, akkor is merülnek fel költségek. 
Somogyi-Tóth Dániel ajánlja a debreceni Kodály Kórus és a Békés Megyei Szimfonikus 
Zenekar koncertjét, melyet a művelődési házban szeretnének megtartani. Polgármester Úr 
véleménye, hogy a művelődési házban nem biztos, hogy elférnének, a református 
templomban is szűk volt a hely. Kisebb létszámmal oldható meg a koncert.  
 
Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató: Elmondja, hogy az utazási költség és a 
vendéglátás is kb. 100.000 Ft. költségbe kerülne, melyre az ÁMK intézménynek nincs 
forráslehetősége.  
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy a karácsonyi ünnepi koncert megrendezéséhez 
szponzori támogatásokat is kérhetnek. A koncert költsége még nem ismert. Később a 
költségek ismeretében visszatérnek a megtárgyalására. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése a zárt ülés megtárgyalása előtt? 
Megadja a szót Pap Tibor polgármester részére. 
 
Pap Tibor – polgármester: Ismerteti, hogy Dékány József képviselő egy Hunyadi utcai lakos 
felajánlására javaslatot tett a székely kapu elfogadására és méltó helyre történő elhelyezésére. 
A tulajdonos kéri, hogy az önkormányzat a székely kapuért cserébe a kerítést készítesse el. 
Ennek anyagköltsége 100 e. Ft., összesen kb. 140 ezer -150 ezer forint költség keletkezik. A 
felajánlott székely kaput is rendbe kell tenni, annak is jelentkezik költsége. A Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság javasolta, hogy a hivatal munkatársai 
készítsenek új kerítést, és a székely kapu kerüljön a hivatalhoz beszállításra, és később 
felújítják majd méltó helyre kerül. A kerítés készítés fedezetére a szükséges 100 e. Ft. 
szponzori támogatással oldják meg, adományok gyűjtése kezdődjön el. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Elmondja, a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság ülésén elhangzott, 
hogy egy új székely kapu készítése kevesebb költségbe kerülne.  
 
Dékány József - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Elmondja, hogy 
a Hunyadi úton található székely kapunak dévaványai kötődése van, ezért javasolta a 
megmentését.  
 
dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a Dévaványa, 
Hunyadi u. 38. sz. alatti lakos által felajánlott székely kaput fogadja el és szállítsa be az 
önkormányzathoz. Javasolják, hogy a székely kapu kerüljön felújításra. A felajánló részére 
kerüljön kerítés elkészítésre, melyet a Polgármesteri Hivatal karbantartó részlege végezzen el. 
A kerítés és a felújításhoz szükséges költségek fedezetére adományok gyűjtését 
kezdeményezzék. 
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Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 

H a t á r o z a t 
132/2011. (X. 25.) OKS. Biz. hat. 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a Dévaványa, Hunyadi u. 38. sz. alatti lakos által felajánlott 
székely kaput fogadja el és szállítsa be az önkormányzathoz. Javasolják, 
hogy a székely kapu kerüljön felújításra. A felajánló részére kerüljön kerítés 
elkészítésre, melyet a Polgármesteri Hivatal karbantartó részlege végezzen 
el. A kerítés és a felújításhoz szükséges költségek fedezetére adományok 
gyűjtését kezdeményezzék. 

 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése a zárt ülés megtárgyalása előtt? 
Megállapítja, hogy további bejelentés nincs.  
Megállapítja, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak ülését zárt ülés keretében kell folytatnia kitüntetési 
ügy tárgyalása esetén. 
A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 
szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  

A zárt ülés anyaga az I-1/30-4/2011. iktató számú külön jegyzőkönyvben található. 
Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 

 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1610

 
 órakor bezárja. 

Kelt: mint az első oldalon 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 
 
 ________________________ 
 dr. Ágoston Sándor   
 bizottság elnöke 
 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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